

The 'Vehicle' section must be completed during the administrative checks
La section 'Véhicule' doit être remplie lors des vérifications administratives

COMPLETE AND RETURN THE ATTACHED DOCUMENT EITHER VIA WHATSAPP OR BY EMAIL

VEUILLEZ COMPLÉTER ET RETOURNER LE PRÉSENT DOCUMENT VIA WHATSAPP OU PAR EMAIL : +32/475 65 32 72 / +212 641-512770 . LURQUIN.ORGANISATION@GMAIL.COM

EQUIPAGE / CREW

DRIVER / PILOTE

Name / Nom :

Surname / Prénom :

Size / Taille : ☐ S ☐ M ☐ L ☐ XL ☐ XXL

Nationality / Nationalité : Date Of Birth :
D D M M Y Y

Full Address :

Postcode : City / Country :

Status : ☐ Single ☐ Married ☐ Divorce ☐ Others

E-Mail :

Mobile :

Driver License : Passeport :

CO-DRIVER / CO-PILOTE

Name / Nom :

Surname / Prénom :

Size / Taille : ☐ S ☐ M ☐ L ☐ XL ☐ XXL

Nationality / Nationalité : Date Of Birth :
D D M M Y Y

Full Address :

Postcode : City / Country :

Status : ☐ Single ☐ Married ☐ Divorce ☐ Others

E-Mail :

Mobile :

Driver License : Passeport :



VEHICLE / VEHICULE

The 'Vehicle' section must be completed during the administrative checks / La section 'Véhicule' doit être remplie lors des vérifications administratives

Year / Année : Color / Couleur :

Registration plate :
Plaquette d'immatriculation

Chassis Number :
Numéro de châssis

Vehicle Model : ☐ DACIA 4x4 ☐ AUTRE VÉHICULE 4X4
Modèle du Véhicule

INFORMATION IMPORTANTE

It is mandatory to send us a copy of your vehicle documents
Il est impératif de nous faire parvenir une copie des documents de votre véhicule /

REGISTRATION FEES / FRAIS D'INSCRIPTION

1 VEHICLE (2 PERSONS) 1 VÉHICULE (2 PERSONNES)

€2,990*

Date limite d'engagement/ Deadline

30/09/2026

Un acompte de 500 € est requis lors de l'inscription. En cas d'annulation, des frais de 300 € seront retenus.

WHAT IS INCLUDED / CE QUI EST INCLUS

Participation in the 7-days / 6-stage event

- Road Book (Paper and Digital TRIPY)
- 2 door numbers
- Rental of a Tripy
- Computerized rankings (JB TIME CONCEPT)
- 1 local assistance that checks your car every evening (Ali Nassir)
- Trophy for winners and finishers
- Award ceremony cocktail
- 1 doctor present at the bivouac
- 2 T-shirt

- Participation à l'évènement 7 jours / 6 étapes

- Road-Book (Papier et Digital TRIPY)
- 2 numéros de portières
- Location d'un Tripy
- Classements informatisés (JB TIME CONCEPT)
- 1 assistance locale qui vérifie votre voiture chaque soir (Ali Nassir)
- Trophée pour vainqueurs et finishers
- Cocktail remise des prix
- 1 médecin présent au bivouac
- 2 T-shirt

ACCOMMODATION FEES / FRAIS D'HÉBERGEMENT

Accommodation in hotels and bivouac with half board for 6 nights (from 15 to 20-11) **€450** per person (price calculated based on **double** occupancy).

The accommodation fees must be paid in cash on the day of the administrative formalities.

Hébergement hôtels et bivouac en ½ pension 6 nuits (du 15 au 20/11) **450 €** p/p (prix calculé en **chambre double**).

Les frais d'hébergement doivent être réglés en liquide le jour des formalités administratives



WHAT IS NOT INCLUDED / CE QUI N'EST PAS INCLUS

- | | |
|---|---|
| <ul style="list-style-type: none"> • Course and transportation to reach the starting point in Agadir and the return from Agadir. • Beverages. • Lunch meals. • Vehicle rental • Fuel • Half-board accommodation | <ul style="list-style-type: none"> • Parcours et transports pour rejoindre le départ à Agadir et le retour d'Agadir • Les boissons. • Les repas de midi • La location du véhicule • Le carburant • Les chambres en demi pension |
|---|---|

ADMISSIONS & CANCELLATIONS/ADMISSIONS ET ANNULATIONS

- The number of participants is limited to 30 teams.
- The organization reserves the right to reject any registration while refunding the amount already paid.
- In the event that the competition, due to force majeure, cannot take place, teams have the option to:
 1. Keep the amount already paid until a later date of the event.
 2. Recover 100% of the amount already paid, except for a sum of €300 for administrative expenses.
- If a team must cancel its participation due to force majeure, it can choose between:
 1. Saving the amount already paid as a deposit for the next edition.
 2. Recovering 100% if the cancellation occurs before 15/08/2026; 50% of the amount paid if it occurs between 15/08 and 30/09/2026; there will be no refund after 30/09/2026, the deadline for commitments. In all cases, a sum of €300 will be retained for administrative expenses.

- Le nombre de participants est limité à 30 équipages.
- L'organisation peut refuser toute inscription à condition de rembourser le montant déjà payé.
- Dans le cas où l'épreuve, pour cause majeure, n'aurait pas lieu, les équipes auront le choix, soit:
 1. Garder le montant déjà versé jusqu'à une date ultérieure de l'évènement
 2. Récupérer 100% du montant déjà payé excepté une somme de 300 € pour les frais administratifs.
- Dans le cas où un équipage doit annuler sa participation pour cause de force majeure, il peut choisir entre :
 1. Économiser le montant déjà payé à titre d'acompte pour la prochaine édition
 2. Récupérer 100% si l'annulation intervient avant le 15/08/2026 ; 50% du montant versé si elle intervient entre le 15/08 et le 30/09/2026 ; il n'y aura aucun remboursement après le 30/09/2026, date de clôture des engagements. Dans tous les cas, une somme de 300 € sera retenue pour frais administratifs.

BANK TRANSFER / VERSEMENT

- LURQUIN JEAN
- Banque BNP
- IBAN : BE79 0018 6463 4333
- BIC : GEBABEBB

With the first driver's name in the reference/message / Avec en communication le nom du 1er pilote

It is imperative to provide the following:

- Copy of the Pilots' Passports
- Copies of the Pilots' Driver's Licenses
- Vehicle documents
- A copy of the bank transfer.

Il est impératif de joindre les éléments suivants:

- Copie du Passeport des Pilotes
- Copies du Permis de conduire des Pilotes
- Documents du véhicule
- Une copie de l'ordre de virement

More Information :

Mail : lurquin.organisation@gmail.com

Contact : LURQUIN Jean-Marie

GSM : +212 641-512770 / whatsapp : +32/475 65 32 72 / +212 641-512770

Sign with preceded hand written mention « Read and approved »
Faire précéder la signature de la mention manuscrite « Lu et approuvé »

Signature Of The First Driver

COMPLETE AND RETURN THE ATTACHED DOCUMENT EITHER VIA WHATSAPP OR BY EMAIL

VEUILLEZ COMPLÉTER ET RETOURNER LE PRÉSENT DOCUMENT VIA WHATSAPP OU PAR EMAIL : +32/475 65 32 72 / +212 641-512770 . LURQUIN.ORGANISATION@GMAIL.COM

THANK YOU FOR YOUR INFORMATION

